
Ik wil graag schriftelijk inspreken bij punt 5a van de vergadering van de Commissie Ruimte, Wonen & 
Klimaat 19/4 aanstaande.
U weet dat er via een raadsadres bij de gemeente Amsterdam door meer dan 100 artsen gevraagd is 
om een gedegen onderzoek naar de gezondheidseffecten van windturbines dicht bij woningen. Dit 
omdat het bestaande RIVM rapport niet voldoet.
Zolang dat onderzoek niet afgerond is vind ik dat de provincie de afstandsnorm van 600m niet moet 
afschaffen, maar juist zou moeten aanpassen naar 1500m of meer. Dit ivm de gezondheidsschade. 
Voor de onderbouwing verwijs ik graag naar het raadsadres wat ook op de agenda van deze 
vergadering staat, of naar de auteurs.


